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TURNHOUT
HET VLAAMS BELANG KOMT ERAAN!

VLAAMS BELANG TURNHOUT
WENST U FIJNE KERSTDAGEN EN ALLE GOEDS VOOR 2024!

Er ging een schokgolf door de Turn-
houtse politiek toen de peiling van Ga-
zet van Antwerpen/Het Nieuwsblad 
onlangs werd gepubliceerd. Daarbij 
zou maar liefst een op drie Turnhou-
tenaren zijn vertrouwen geven aan het 
Vlaams Belang bij de gemeenteraads-
verkiezingen van 2024. In plaats van 
zich af te vragen waarom het Vlaams 
Belang zo hoog gepeild wordt, was 
de eerste reactie bij de tegenstander 
er geen van nederigheid, maar wel 
een om meteen de bevolking op te roe-
pen om net niet voor ons te stemmen. 
Dat zijn de zelfverklaarde democraten 
die het steeds moeilijk hebben met de 
democratische stem van de bevolking, 
weet u wel?! Het is en blijft maar een 
peiling, wat altijd de nodige relative-
ring en korrels zout vraagt, maar het 
geeft hoe dan ook een tendens aan.
Dat N-VA die de huidige burgemeester 
levert heel wat zou inleveren, hebben 
ze aan zichzelf te danken. Zij zijn het 
immers die een coalitie aangingen met 
de linkse partijen in Turnhout en het 
Vlaams Belang als grote winnaar van 
de verkiezingen buitenspel zetten. Paul 
Van Miert had zelfs de pretentie om 
ons onverdraagzaam te noemen, ter-
wijl onze partij altijd een constructieve 
gesprekspartner is geweest in Turn-
hout. Bovendien kreeg links zoveel vrij 
spel om zijn agenda door te drukken, 
dat er van de N-VA-verkiezingsbeloften 

amper nog iets overbleef. Tot grote frus-
tratie van hun achterban... We merken 
overigens op dat de stadsschuld onder 
dit bestuur vervijfvoudigde. De vraag 
is alleen of u als burger ondanks deze 
uitgaven veel hebt zien evolueren in 
positieve zin voor Turnhout. Denken 
we daarbij aan massieve uitgaven in 
klimaatbeleid, die oplopen tot in de 
miljoenen euro's, tot groot jolijt van de 
groenen. De socialisten van Hannes 
Anaf en Kelly Verheyen pretenderen 
dan weer in te zetten op armoede, ter-
wijl de armoede tijdens de laatste 17 
jaren van socialistisch medebestuur al-
leen maar is toegenomen in onze stad 
en het dweilen is met de kraan open. 
Men vindt bovendien dat Turnhoutena-
ren niet verdraagzaam genoeg zijn 
voor nieuwkomers, waardoor cam-
pagnes als "Thuis in Turnhout" wor-
den uitgevonden. Ook in Turnhout is 
'verbinden' het nieuwe modewoord, 
ten koste van onze Turnhoutenaren die 
zich steeds meer vreemden voelen in 
eigen straat.  Want verbinden wil in de 
ogen van links eigenlijk zeggen: wel 
Turnhoutenaar, pas u maar aan aan de 
nieuwkomers. Die Turnhoutenaren hun 
bezorgdheden lijken wel van minder 
belang.

De volgende coalitie in Turnhout is er 
een van nu of nooit voor onze stad:
- Gaan we nog meer inwoners zich on-

veilig laten voelen?
- Gaan we de armoede blijven impor-
teren en de sociale problemen die in 
Turnhout groter zijn dan elders de vrije 
loop laten?
- Gaan we blijven toestaan dat de mo-
biliteit in onze stad mismeesterd wordt?
- Gaan we onze stad blijven laten ver-
loederen?
- Gaan we het blijven toestaan dat 
er niet naar de Turnhoutse inwoners 
wordt geluisterd?

De keuze is duidelijk: een stem voor 
hen die vandaag de achteruitgang van 
Turnhout elke dag opnieuw belichamen 
en volgend jaar opnieuw de hemel op 
aarde zullen beloven, ofwel een stem 
voor het Vlaams Belang dat meer dan 
ooit bereid is om het roer 
in Turnhout radicaal 
om te gooien en 
de bevolking te 
geven waar ze 
al zolang naar 
snakt. 

Wel, beste Turn-
houtenaar, deze 
keuze is aan u.

Reccino Van Lommel
Fractievoorzitter Gemeenteraad
Federaal volksvertegenwoordiger



Of het nu gaat om een onderzoek 
van de Stadsmonitor, een bevraging 
door kranten of door onze partij, de 
conclusie is altijd dezefde: Turnhout 
komt altijd als meest onveilige stad 
uit de bus.
Enkele jaren geleden nog kreeg onze 
stad geen al te best rapport van de 
laatste Stadsmonitor, want amper 
25% van de bevolking bleek tevre-
den te zijn over het stadsbestuur en 
maar liefst 62% van onze inwoners 
voelt zich onveilig.
Als reactie verklaarde burgemeester 
Paul Van Miert (N-VA) dat het sche-
pencollege de boodschap had be-
grepen en hiermee aan de slag zou 
gaan. Het was eigenlijk niet meer 
dan een manier om de storm te laten 
liggen en opnieuw over te kunnen 
gaan tot de orde van de dag. Het 
onveiligheidsgevoel werd immers te 
pas en te onpas afgedaan als een 
perceptieprobleem dat kan opgelost 
worden door iets te doen met de 

uitstraling van straten. Iets wat voor-
malig burgemeester Eric Vos (T.I.M.) 
overigens ook deed. We stellen ech-
ter vast dat de resultaten uitblijven en 
de recente peiling van HLN bewijst 
dat opnieuw: Turnhout krijgt een sco-
re van 30 op 100  voor veiligheid.
Onze verwachtingen waren zeer 
hoog toen de nieuwe korpschef van 
de politie aantrad. Ze beloofde im-

mers alle klachten van onze bevol-
king serieus te nemen én te noteren. 
Alleen... het bleef bij aankondigin-
gen, want wekelijks bereiken ons 
nog steeds getuigenissen van Turn-
houtse inwoners die worden afge-

scheept wanneer ze een afspraak 
willen maken om een klacht te laten 
noteren. De klassiekers zijn gekend: 
"je kan geen klacht indienen daar-
voor", "het heeft geen zin", "die da-
der gaan ze toch nooit vinden", ...
Bovendien blijft het problematisch 
dat zowel jongeren als ouderen over 
alle generaties heen 's avonds niet 
meer buiten durven komen in onze 
stad. En niet altijd onterecht. Wie de 
moeite doet om bijvoorbeeld tijdens 
weekendavonden de noordkant van 
de Grote Markt te observeren, zal 
snel merken dat politie-optredens er 
schering en inslag zijn. Je moet je 
's avonds maar eens begeven in de 
stationsbuurt, de Otterstraat, Heren-
talsstraat, ... Kan je hen dan ongelijk 
geven?
Neen, het onveiligheidsgevoel is niet 
het resultaat van een bepaalde uit-
straling van bepaalde straten (ook 
al liggen ze er schandalig en verloe-
derd bij). Als er een partij is die het 
onveiligheidsgevoel blijft aankaarten 
en er ook daadwerkelijk iets aan 
wil doen, dan is het wel het Vlaams 
Belang. Al de rest kijkt blijkbaar de 
andere kant op.

Onveiligheidsgevoel? 
Nergens zo hoog!

Een nieuw ziekenhuis, maar wat met de ring?
Na vele jaren kwam er eindelijk 
witte rook rond de toegekende 
budgetten voor de bouw van een 
nieuw ziekenhuis in Turnhout. De 
realisatie zou afgerond moeten 
zijn tegen 2031. Daarbij zal ook 
de huidige Sint-Elisabethcampus 
samengevoegd worden bij de ver-
nieuwde Sint-Jozefcampus. Dit is 
een goede zaak voor Turnhout en 
de omliggende gemeenten. Echter 
werd de bouw van de nieuwe cam-
pus in het verleden onlosmakelijk 
gezien van een volledige doortrek-
king van de ring. Het zou immers 

nogal vreemd zijn om een groot 
deel van het ziekenvervoer te or-
ganiseren langs de Heizijde en de 
Fonteinstraat. Bovendien worden 
heel wat woningen gerealiseerd 
in het noorden van Turnhout, die 
ook recht hebben op een defige 
ontsluiting. Hoewel er in het begin 
van de legislatuur nog budgetten 
werden ingeschreven voor het bo-
vengrondse gedeelte van het tra-
ject, werd het al snel opnieuw in 
de taboesfeer gebracht. Over het 
doortrekken van de ring werd best 
niet meer gesproken - aldus bur-

gemeester Van Miert (N-VA) -, iets 
wat de groenen die altijd tegen 
het doortrekken van de ring zijn 
geweest met veel enthousiasme 
onthaalden.
Met veel gemak pest de coalitie de 
auto's uit onze stad en laat auto-
mobilisten kilometers ver omrijden, 
maar als ze eenmaal op de ring 
zijn, worden ze aan hun lot over-
gelaten. Alweer een verkiezings-
belofte die naar de prullenmand 
werd verwezen. 
Voor ons blijft het onveranderd: 
maak de ring rond!

Enkele maanden geleden lanceerden we een grootschalige enquête bij de bevol-
king om hun wensen mee te nemen in ons verkiezingsprogramma waarmee we 
naar de verkiezingen van 2024 trekken. En dat de Turnhoutenaar zich massaal 
liet horen, bleek uit de honderden reacties die we mochten ontvangen. Nog 
nooit was een onderzoek dat we lanceerden zo succesvol. De resultaten beves-
tigden alvast dat het Vlaams Belang in de afgelopen jaren de juiste accenten 
heeft gelegd om Turnhout opnieuw op het spoor te krijgen. Als partij van en voor 
het volk luisteren wij immers wél naar de mensen en vinden we het belangrijk 
dat hun bezorgdheden worden vertaald in het beleid. En dat het is grote verschil 
tussen ons en de rest: wij doen wat we beloven, de anderen doen na de verkie-
zingen het tegenovergestelde van wat ze aan de kiezer hebben voorgespiegeld. 
We danken iedereen die de moeite deed om de lijvige enquête in te vullen en 
ons hun antwoorden te bezorgen.



Dermagne (PS) bestelde bovendien een 
studie van het Prijzenobservatorium om 
de prijzen in de supermarkten te monito-
ren, maar met de prijzen van de winkel-
kar werd tot op vandaag niets gedaan. 
Met de automatische loonindexatie al-
leen zullen de mensen er niet geraken. 
Dat er geen geld is voor maatregelen, 
klopt niet. Het wordt gewoon verkeerd 
besteed. Misschien moeten de socialis-
ten maar eens leren om de deur te sluiten 
voor nieuwkomers die ze nu alle voor-
delen geven zonder een dag gewerkt 
te hebben en sociaal te zijn voor onze 
mensen die het moeilijk hebben. Die la-
ten ze zonder schroom in de steek. Fede-
raal parlementslid Reccino Van Lommel 
ontmaskert dagelijks de socialisten in het 
parlement door hen te wijzen op hun te-
kortkomingen en onomwonden te blijven 
pleiten voor structurele maatregelen.

Hoe sociaal zijn de socialisten?
Het was een opvallend beeld in de 
krant: schepen van Sociale Zaken Kelly 
Verheyen (Vooruit) ging met een budget 
van 25 euro aankopen doen in een su-
permarkt om uiteindelijk te concluderen 
dat je met dit bedrag de winkelkar am-
per gevuld krijgt. Het siert haar dat ze 
het koopkrachtprobleem onder de aan-
dacht wil brengen, maar als socialist is 
dat toch wel bijzonder hypocriet. Quasi 
alle sociale bevoegdheden worden in 
de Vivaldi-regering beheerd door soci-
alistische ministers. Dat ze gefrustreerd 
geraakt omdat haar socialistische minis-
ters weinig progressie hebben gemaakt, 
is logisch: er werden immers nauwelijks 
maatregelen genomen die de koopkracht 
van onze mensen structureel verbeteren. 
Denk daarbij aan de beloofde belas-
tinghervorming die dood en begraven 
werd. Minister van Economie Pierre-Yves 

Na een tweetal jaren is er eindelijk 
iets gedaan aan de veiligheid aan 
de schoolpoort in de Hertoginstraat. 
Hoewel dat een goede zaak is, is het 
toch bizar dat het Vlaams Belang daar 
zolang voor op dezelfde nagel heeft 
moeten kloppen. De inzet van ons ge-
meenteraadslid en buurtbewoner Peter 
Janssens heeft dus geloond.
Steeds werd er geparkeerd op het 
voetpad, zodat de ouders met buggy 
en kindjes regelmatig over straat moes-
ten wandelen. Dat was een extreem 
gevaarlijke situatie voor onze kleintjes. 
Na vele telefoons naar de politie wer-
den er wel eens boetes uitgeschreven, 
maar daar bleef het doorgaans bij. 
Het lag voor de hand dat de situatie 
structureel moest aangepakt worden, 
op vraag van velen. 
Dank zij een goede samenwerking met 
de school, de wijkagent en de naaste 
buren liet het schepencollege er uitein-
delijk paaltjes plaatsen, zodat onge-
oorloofd parkeren er eindelijk uit den 
boze is. Als het goed is, zeggen we 
het ook. Zelfs als we daar heel lang op 
moeten wachten.

Het stadspark in Turnhout hoort een groe-
ne oase van rust te zijn waar alle gene-
raties hun gading kunnen vinden. Naar 
verluidt zouden de stadsdiensten er de-
cennialang van 1945 tot 1976 zware 
metalen hebben gestort. Met de vracht-
wagen van de stad werden wekelijks 
verschillende ladingen ovenslakken van 
ijzergieterijen in de buurt opgehaald, 
die vervolgens werden gebruikt om de 
wegen van het stadspark te verharden. 
De goede waterdoorlaatbaarheid zou 
daarbij als een posi-
tieve eigenschap aan-
zien worden. Voorma-
lige milieuambtenaren 
van de stad waren op 
de hoogte van deze 
problematiek rond 
potentiële vervuiling, 
maar werden geremd, 
omdat een eventuele 
sanering handenvol 
geld zou kosten. De-
cennialang werd er 
uiteindelijk niets meer 
over gezegd, totdat 
getuigenissen bo-
venkwamen en een 
bezorgde burger de 
stad aanmaande om voorzichtig te zijn, 
gelet op bijvoorbeeld de bouw van de 
nieuwe sporthal waarvoor grondwerken 
noodzakelijk zijn. Veel werd er met zijn 
bezorgdheden niet gedaan, totdat het 
Vlaams Belang dit op de agenda plaats-
te. Uiteraard is het niet de bedoeling om 
snel te panikeren, maar het stadspark 
is een schoolomgeving en een plaats 
waar ouders met hun kinderen of gezel-

schapsdieren hun vrije tijd beleven. Het 
is daarom van groot belang om hiermee 
behoedzaam om te gaan. Uiteindelijk 
besliste het college om in de loop van 
januari bodemstalen te laten nemen. Wij 
kunnen alleen hopen dat de stalen wor-
den afgenomen op de plaatsen waar de 
vervuiling effectief werd gestort en dat de 
stad het nodige zal doen om de gezond-
heid van onze inwoners te garanderen 
indien zou blijken dat er effectief sprake 
is van ernstige bodemverontreiniging. 

Dat verschillende politieke generaties dit 
probleem voor zich uit zijn blijven schui-
ven en de huidige schepenen zenuwach-
tig over hun stoel schuiven wanneer over 
het dossier wordt gesproken, toont des 
te meer aan welk zwaard van Damocles 
boven het hoofd hangt. Het Vlaams Be-
lang zal het dossier alvast warm houden 
en blijven opvolgen. 

Is de bodem van het stadspark 
sterk verontreinigd?

Veilig naar school

Communicatie?
Reeds vele jaren is communicatie met 
de burger een zwakte binnen onze 
stad. Menig schepen van communica-
tie slaagde er niet in om daar verbe-
tering in te brengen. Of het nu gaat 
om het op een correctie manier op 
de hoogte brengen van de bevolking, 
burgers die vragen hebben voor leden 
van het schepencollege of dossiers 
rond projectontwikkeling, het blijft een 
fustratie van vele inwoners. Het leverde 
onlangs nog een gênant moment op 
toen buurtbewoners naar een commis-
sievergadering afzakten om eindelijk 
een afspraak met de bevoegde sche-
pen te kunnen bekomen en het gevoel 
hadden niet gehoord te worden. Zo 
waren er bijvoorbeeld ook buurtbe-
woners van het Gritselhof die bot vin-
gen bij de stad of bezorgdheden rond 
het stadspark waar geen gehoor aan 
werd gegeven. In dat geval plaatst het 
Vlaams Belang graag de dossiers op 
de agenda. De bevolking moet immers 
gehoord worden.



De cijfers liegen er niet om! Waar de 
werkloosheidcijfers voor mensen van 
Belgische origine dalen, gaan de cij-
fers voor mensen met niet-Belgische 
achtergrond 
- en zeker die 
met een niet-
EU achter-
grond - sterk 
in stijgende 
lijn.
We zien dat 
steeds meer 
convenanten 
en samenwer-
kingsakkoor-
den aange-
gaan worden door het stadsbestuur 
om dit fenomeen tegen te gaan. We 
moeten echter nog steeds vaststellen 
dat, spijts al de moeite, de resultaten 
eerder pover te noemen zijn.
We moeten concluderen dat te veel 

nieuwkomers liever blijven teren op 
onze royale sociale zekerheid dan 
een bijdrage te leveren aan onze 
welvaart. Als Vlaams Belang willen 

we hier dan 
ook paal en 
perk aan stel-
len, en kaarten 
we deze pro-
blematiek zo-
wel op Vlaams 
als federaal 
niveau aan.
Je kan je ook 
de vraag stel-
len wie er nu 
eigenlijk be-

ter wordt van al die dure projecten. 
Wanneer we zien dat ze niet leiden 
tot een verhoogde tewerkstellings-
graad van vreemdelingen in Turn-
hout en elders, kunnen we niet an-
ders dan tot de conclusie komen dat 

vooral de (semi-)professionele vzw’s 
en bestuurders van deze organisa-
ties er beter van worden. Een zoveel-
ste uitwas van de bloeiende asiel- en 
integratie-industrie…
Een goed voorbeeld van zo’n pro-
ject is ‘DUO for a JOB’. Dit project 
geeft werklozen de kans om samen 
met een buddy, vaak bedrijfsleiders 
of voormalige zakenmensen, een tra-
ject aan te gaan in begeleiding naar 
werk. Een mooi project op het eerste 
gezicht, ware het niet dat werklozen 
van Vlaamse afkomst hiervoor wor-
den uitgesloten. Nochtans zouden 
vele Vlaamse jongeren die een moei-
lijke start in het leven hebben gehad 
hier ook baat bij hebben en er voor-
deel uithalen. Gemeenteraadslid 
Dieter De Quick klaagde deze vorm 
van discriminatie dan ook terecht 
aan op de gemeenteraad. En uiter-
aard keek het schepencollege de an-
dere kant op…

Campagne "Thuis in Turnhout"

Tewerkstelling voor wie?

De Warande terug op het spoor?
Het waren enkele woelige jaren voor 
De Warande. Niet enkel corona 
legde zo goed als alle activiteiten 
plat, ook de eigen bestuursstructuur 
begaf het. Jarenlange mismeestering 
door een al te autoritaire directie en 
vrijgevochten ‘verantwoordelijken’ 
zorgden voor een toxische werksfeer 
die mensen gefrustreerd en diep ont-
goocheld deden afhaken; mensen 
die vaak jarenlang het beste van 
zichzelf hadden gegeven. Nieuwe 
directeurs of directieteams verdwe-
nen even snel als ze gekomen waren. 
De beerput van anderen legen, is im-
mers geen leuke job… In november 
jl. werden opnieuw een directeur en 

een zakelijk leider aangesteld door 
de raad van bestuur. Na flink wat 
denkwerk en een grondige sollicita-
tieprocedure werden dat respectieve-
lijk Bart Govaert en Lieve Crauwels. 
Govaert laat er zowaar zijn functie 
van directeur van het prestigieuze 
cultuurhuis De Brakke Grond in Am-
sterdam voor staan.
Vanuit het provinciebestuur - waar-
onder De Warande nog tot 2024 
ressorteert - werd werk gemaakt 
van een nieuwe inhoudelijke en vor-
melijke aanpak, waarbij ook werd 
uitgekeken naar nieuwe en ervaren 
mensen. 
Nu rest nog het nieuwe kader waar-

in De Warande moet passen. Neemt 
Vlaanderen vanaf 2025 over? Of 
Turnhout? Of een samenwerkings-
verband van Kempense gemeenten, 
al dan niet aangevuld met private 
partners? Voor ons is deze laatste 
optie zeker de beste, al vernemen 
wij dat de Kempense gemeenten 
dat omwille van financiële redenen 
niet zien zitten. Maar ze willen wel 
een cultuurhuis in de Kempen… Wel 
de lusten, maar niet de lasten dus. 
Gratuite theorieën over ‘samenwer-
ken’ en ‘verbinden’ zijn mooi. Ze in 
daden omzetten, is een ander paar 
mouwen.

In samenwerking met de Vlaamse (in-
tussen) ex-minister Bart Somers lanceer-
de het schepencollege de campagne 
"Thuis in Turnhout" in het kader van het 
Plan Samenleven. De bedoeling van 
het project is inwoners van onze stad 
meer met elkaar te verbinden, omwille 
van de toenemende vervreemding van 
onze stad (of om het met de verbloe-
mende woorden van links te zeggen: 
de toegenomen diversiteit).
Sta ons toe te op te merken dat deze 
campagneslogan relatief haaks staat 
op hoe de mensen zich in onze stad 
voelen, omdat onze inwoners zich hoe 
langer hoe meer vreemden voelen in 
hun eigen straat en dus niet meer echt 
thuis zijn in Turnhout. 

De afgelopen 10 jaar ging Turnhout 
gebukt onder een ongeziene toestroom 
van migranten. Met alle gevolgen van 
dien. Met campagnes als deze zet 
men die toestroom nog meer in de verf 
en dringt men de diversiteit op aan de 
autochtone Turnhoutenaar, terwijl re-
delijkerwijs mag worden verwacht dat 
nieuwkomers zich aanpassen aan onze 
manier van leven. In de plaats van de 
rode loper uit te rollen, is het wenselijk 
om een signaal te geven aan de ho-
gere overheden (waarbij trouwens alle 
Turnhoutse meerderheidspartijen deel 
uitmaken van een of andere regering) 
dat de grens in onze stad reeds lang 
werd bereikt en dat we de toestroom 
niet meer aankunnen. Sociale schepen 

Kelly 
Verheyen (Vooruit) was alvast 
in haar nopjes dat haar partner werd 
aangeduid om de foto's van de cam-
pagne te verzorgen en hij zelf een van 
de 33 inwoners mocht zijn die gese-
lecteerd was om te vertellen hoe sterk 
hij zich thuisvoelde in Turnhout.

Dat raadsleden van diverse meerder-
heidspartijen achter de schermen zich 
kritisch uitlaten tegenover campagnes 
als deze en de manier waarop die 
worden uitgerold, is op zich veelzeg-
gend.



… dat Reccino Van Lommel de derde 
plaats kreeg op de lijst voor de federale 
verkiezingen op 9 juni 2024?
... dat zijn oppositiewerk door vriend en 
vijand sterk gewaardeerd wordt?
… dat Turnhout hiermee weer sterk verte-
genwoordigd wordt in de Kamer?

… dat oud-schepen Hannes Anaf (Voor-
uit) in het Vlaams Parlement de Vlaamse 
Regering over de tekorten in de kinder-
opvang altijd weer opnieuw aanpakt? 
… dat de kinderopvang in zijn eigen 
stad Turnhout waar hij kandidaat-burge-
meester is, ruim onvoldoende blijft?
… dat het dus gemakkelijk is de splinter 
in andermans oog te zien en niet de balk 
in het eigen oog?

… dat schepen Marc Boogers een uitge-
bluste indruk geeft?
… dat hij het na 2024 voor bekeken 
houdt?
… dat hij een stad met een onopgelost 
mobiliteitsprobleem achterlaat?

… dat een gezamenlijke lijst N-VA met 
Open Vld niet doorgaat?
… dat alles te maken heeft met de be-
moeienissen van de nationale partijbon-
zen?
… dat dat vooral voor Bart Voordeckers 
(Open Vld) een streep door de rekening 
is?

… dat Open Vld in slechte papieren zit?
… dat de partij alsnog hoopt opgevist te 
worden bij de meerderheid?
… dat het Bart Voordeckers droom is om 
mobiliteitsschepen te worden?

… dat Paul Van Miert er een ogenblik 
ook aan dacht om er na 2024 de brui 
aan te geven?
… dat een verkiesbare plaats in juni op 
de Vlaamse lijst hem tot andere inzichten 
bracht?
… dat veel Turnhoutenaren hem een 
‘Oud-Turnhoutse onbekende’ blijven vin-
den?

… dat Eric Vos graag nog eens burge-
meester zou willen worden?
… dat dit geen late of vroege aprilgrap 
is?
… dat hij mikt op afhakende cd&v-kie-
zers?

… dat schepen van sociale zaken Kelly 
Verheyen (Vooruit) altijd pleit voor soci-
ale rechtvaardigheid?
… dat ze haar neus altijd ophaalt voor 
sociale voorstellen van het Vlaams Be-
lang?
… dat het niets doen aan de sociale 
fraude daar een goed voorbeeld van is?
... dat ze aanklaagt dat de winkelkar 
duur is geworden, terwijl de socialis-
tische partijen in de regering amper 

Wist je...

beleid. Wij willen dat onze inwoners op-
nieuw fier kunnen zijn op hun stad en dat 
Turnhout opnieuw floreert. Als partij van 
het volk en van zoveel gewone Turnhou-
tenaren willen wij dan ook een radicale 
ommekeer. Met ons aan het roer beloven 
wij wél de nodige aandacht te geven om 
het verval van onze stad tegen te gaan. 
Omdat het moet. Opdat we allemaal 
weer trots worden op óns Turnhout!

Maak een einde aan de verloedering van Turnhout
Steeds meer inwoners storen zich aan de 
verloedering van onze stad. Het Vlaams 
Belang wil een halt toeroepen aan de 
achteruitgang van Turnhout.

U herkent het wel: de zeer slechte staat 
van de voet- en fietspaden, aanhoudend 
sluikstorten, drugsafval, overwoekerend 
onkruid, de achteruitgang van bepaalde 
buurten en wijken, ... Hoewel het sche-
pencollege met N-VA, Vooruit, CD&V en 
Groen beloofde deze problematiek aan 
te pakken, zijn de inspanningen onder-
maats en goede voornemens werden 
op de lange baan geschoven. Ondanks 
de beperkte inspanningen blijft sluikstort 
een groot probleem in onze stad. Men 
moet nog sterker inzetten op het ver-
hogen van de pakkans en wie zondigt 
zware boetes opleggen. Op het vlak van 
het verbeteren van voet- en fietspaden 
zijn er nog steeds te weinig investerin-
gen gebeurd om achterstanden weg te 
werken. Toegegeven, het betoelagen 
van gevelrenovaties in winkelstraten en 
het omvormen van handelspanden tot 
woningen was een goede zaak, maar is 
ruim onvoldoende om tot de uitstraling te 
komen die Turnhout verdient.

Het Vlaams Belang staat voor een ander 

maatregelen hebben genomen om de 
koopkracht van de mensen structureel te 
verbeteren?

… dat het Vlaams Belang reeds in 2004 
voorstellen indiende om het probleem 
van de parkerende vrachtwagens langs 
de ring en elders aan te pakken?
… dat dat probleem nog steeds niet is 
opgelost?
… dat wij dat dus in 2024 reeds 20 jaar 
(!) aankaarten?

… dat de schulden in onze stad met dit 
bestuur vervijfvoudigde?
… dat de rapporten over Turnhout rond-
uit vernietigend zijn?
... Turnhout geregeld uit de bus komt als 
de meest onveilige stad van Vlaanderen?
… dat we in Vlaanderen aan het staartje 
van de centrumsteden bengelen?
… dat ‘ander en beter’ in het beleid mis-
schien nog niet zo’n slecht idee zou kun-
nen zijn?

… dat in een peiling over Turnhout onze 
partij als grote overwinnaar uit de bus 
kwam en dat de anderen allemaal de 
kluts kwijt waren?
… dat de Turnhoutenaar steeds meer 
zijn vertrouwen aan het Vlaams Belang 
geeft?
… dat het Vlaams Belang hardop zegt 
wat velen stilletjes denken?



Wanneer u dit leest, is Kerstmis al 
voorbij, maar is het nog volop kerst-
tijd.
Jawel, ook dit jaar werd Kerstmis het 
‘feest van vrede’ genoemd en werd 
in veel liturgische en andere diensten 
het “Vrede op aard’ aan alle mensen 
die van goeden wille zijn” hoopvol 
gezongen.
Jammer genoeg is de realiteit harder 
en is er veel leed en oorlog. Mensen 
op de vlucht hiervoor, mogen niet in 
de steek gelaten worden. Het zijn zij 
die deel willen uitmaken van onze 
samenleving en alle inspanningen 
hiervoor doen.
Ook mensen bij wie het leven niet 
meezit, die tegenslag hebben, ziek 
zijn, slachtoffer zijn van gebroken 
relaties,… mogen we niet in de kou 
laten staan.
Gelukkig is er een sociaal systeem 
dat op veel noden kan inspelen.
Vlaanderen is een warm nest, gast-
vrij. Maar laat het duidelijk zijn: voor 
mensen die het hier goed menen en 
willen. Die na het vallen willen op-
staan en nieuwe kansen dankbaar 
grijpen en zich ook mee met ons wil-
len inzetten.
En daar wringt niet een schoentje, 
maar een hele schoenwinkel…
De hulp die instanties allerhande zo-
als het OCMW geven,  gaat maar 
al te dikwijls ook naar mensen die 
misbruik te maken van het sociaal 
systeem waar u en ik zich elke dag 
voor uit de naad werken.
We denken daarbij aan jonge man-
nen die na het verkrijgen van een 
verblijfsstatuut via gezinsherenigin-
gen hele families laten overkomen 
die streng religieus, vrouwonvriende-
lijk zijn en mensen met een andere 
geaardheid verketteren en onheus 
bejegenen… U merkt het wellicht 
in het Turnhoutse straatbeeld. Die 

grote families van gezinsherenigin-
gen worden vaak gehuisvest in grote 
sociale woningen, terwijl eigen men-
sen jarenlang op de wachtlijsten 
staan. 
We willen niet veralgemenen, maar 
die steun gaat ook naar mensen die 
naar hier komen omdat het o zo 
slecht is in hun thuisland, maar die 
wel zo vlug mogelijk er terug op va-
kantie gaan met peperdure vliegtic-
kets. Of naar studenten die kans na 
kans na kans krijgen en ze verkwan-
selen. Of naar beroepsprofiteurs 
wier doel het enkel is in het sociale 
vangnet te blijven hangen en daar 
geen inspanning voor onze gemeen-
schap voor terug te doen.
Dit betekent veel geld en middelen: 
voor taallessen waarvan je op voor-
hand weet dat ze niets uithalen, tol-
ken, lange tewerkstellingstrajecten 
met nul resultaat, vervoertickets, tot 
zelfs uitstappen naar  pretparken  (u 
leest het goed) en fitnessabonnemen-
ten toe.

Dit gebeurt allemaal…

… terwijl eigen jongeren die hun 
eerste stappen zetten in het leven 
en alleenstaanden, jonge koppels, 
gepensioneerden op het einde van 
de maand (bijna) niets overhou-
den en torenhoge huurprijzen 
betalen. Gezinnen met een of 
meerdere studerende kinderen, 
waarvan de ouders verwach-
ten dat ze hun best doen en re-
sultaten halen, omdat ze zich 
géén kans op kans op kans 
kunnen permitteren.
… terwijl de zuurverdiende 
spaarcentjes en eigendom 
van Vlaamse hulpbehoe-
vende ouderen snel in rook 

opgaan bij het betalen van de to-
renhoge rusthuiskosten en ze het 
na het opsouperen hiervan moeten 
doen met een schamel maandelijks 
bedragje zakgeld.
… terwijl onze ouderen moeten ver-
kassen naar kleinere behuizing, om-
dat hun sociale woning moet vrijko-
men voor grote gezinnen.
… terwijl vakanties onbetaalbaar 
worden voor vele werkende gezin-
nen, of zelfs pretparkbezoeken.
… terwijl we ons eigen Turnhout niet 
meer herkennen.

Bizar toch, als men weet dat in som-
mige weken tot 70 procent van de 
steunaanvragen gaat naar mensen 
van elders. 
Solidair zijn is een morele plicht voor 
iedereen. Maar gek zijn niét.
Het Vlaams Belang pleit ervoor met 
een warm hart mensen te steunen 
die het verdienen en kansen grijpen, 
hier geboren of van ergens anders. 
Voor wie Vlaming onder de Vlamin-
gen, Turnhoutenaar onder de Turn-
houtenaren wil zijn. Daarom moet 
paal en perk gesteld worden aan 
misbruiken, profitariaat en het spon-
soren van gelukzoekers. Elke week 
brengt VB Turnhout dit in kaart.
Vrede op aarde aan alle mensen die 
van goeden wille zijn. Beter nog: 
van goede wil… wíllen zijn.

Van goede wil wíllen zijn...

Spaghetti-festijn een groot succes!
In september organiseerde Vlaams 
Belang Turnhout een spaghetti-fes-
tijn. Veel volk, straffe toespraken van 
onder anderen nationaal jongeren-
voorzitter en Vlaams Parlementslid 
Filip Brusselmans, een topteam van 
vrijwilligers en heerlijke spaghetti 
klaargemaakt onder leiding van 
gemeenteraadslid Peter Janssens, 
maakten dat dit festijn meer dan ge-
slaagd was. Het enthousiasme was 
dan ook bijzonder groot, waardoor 
de aanwezigen met veel voldoening 
terugkijken naar deze namiddag.



MANDATARISSEN 
TURNHOUT

Reccino VAN LOMMEL
Fractievoorzitter gemeenteraad
Lid Bijzonder Comité
Federaal volksvertegenwoordiger

0499/31.54.57
reccino.vanlommel@turnhout.be

Vicky WATERSCHOOT

Gemeenteraadslid

0498/97.36.00
vicky.waterschoot@turnhout.be

Dieter DE QUICK
Gemeenteraadslid
Bestuurslid Zorggroep Orion
Lid JeP vzw

0494/04.77.09
dieter.dequick@turnhout.be

Jan VAN STEENBERGEN
Gemeenteraadslid
Lid Politieraad
Bestuurslid Zorggroep Orion
Lid beheersorgaan bibliotheek
0498/49.49.20
jan.vansteenbergen@turnhout.be

Peter JANSSENS
Gemeenteraadslid
Lid vzw Kinderopvang

0472/26.35.78
peter.janssens@turnhout.be

Mario GEYS
Gemeenteraadslid

0499/11.98.41
mario.geys@turnhout.be

Kevin JANSSEN
Gemeenteraadslid
Lid JeP vzw

0497/36.18.04
kevin.janssen@turnhout.be

Paul MEEUS
Ere-gemeenteraadslid
Lid Vaste commissie van 
Advies De Warande
Lid RvB Vlaams-Nederlands 
Huis deBuren

Erik DE QUICK
Provincieraadslid
Lid RvB De Warande
Lid RvB Gielsbos

0468/35.67.77
erik.dequick@provincie-
antwerpen.be

Brigitte PYNENBORG
Lid vzw Kinderopvang

0498/50.07.48

Eric Diels
Lid Bijzonder Comité

0470/67.32.85

Pieter VAN 
ACKERBROECK
Lid JeP vzw
Afdelingsvoorzitter

0487/57.07.59

Tania DE VISSCHER
Lid beheersorgaan bibliotheek

0485/79.93.48

THEMA-AVOND: 
VLAAMS BELANG VROEGER EN NU
DOOR WIM VERREYCKEN
MET AANSLUITEND NIEUWJAARSRECEPTIE

Vrijdag, 19 januari 2024 om 19u30
Zaal Korporaal - Campus Blairon - Turnhout

SCHRIJF JE NU IN: TURNHOUT@VLAAMSBELANG.ORG



Vlaanderen zit in een wooncrisis. Dankzij de regering-
Jambon is een eigendom kopen zo goed als onmogelijk: 
het afschaffen van de woonbonus, de renovatieplicht en 
de stijgende prijzen op de vastgoedmarkt, doen de nood 
aan betaalbare huurwoningen fors toenemen. Maar ook 
binnen het sociaal woonbeleid zijn er grote problemen.

Vlaams
woonbeleid

FAALT

Wachtlijst van nu al 176.000 gezinnen voor 
een sociale woning, terwijl er in totaal 250.000 
mensen recht op hebben.

Wachttijd loopt gemiddeld op tot 4 jaar, en 
zelfs tot 10 jaar voor een gezin met kinderen 
dat behoefte heeft aan 4 slaapkamers.

Huurpremies zijn enkel voor wie al 4 jaar op de 
wachtlijst staat, en worden vaak niet opgenomen 
door de administratieve moeilijkheden.

Enorme druk op onze sociale huisvesting door 
vreemdelingen die dikwijls noch de nationaliteit 
hebben noch onze taal machtig zijn.

Fraude op brede schaal door vreemdelingen 
die een eigendom hebben in hun thuisland.

Het Vlaams Belang wil een sterk sociaal woonbeleid dat 
onze mensen opnieuw een degelijke bescherming biedt op 
het vlak van huisvesting. Dit zijn onze positieve voorstellen.

Een crisisplan om snel meer sociale woningen te 
bouwen, in samenwerking met de private sector.

Automatisch toegekende huurpremies voor wie 
een laag inkomen heeft en kandidaat is voor een 
sociale woning. 

Voorrang voor onze mensen bij de toewijzing 
van sociale woningen, en een beperkte toe-
gang voor vreemdelingen (minimaal aantal ja-
ren hier wonen en werken).

Wie weigert om Nederlands te leren, heeft geen 
plaats in de sociale huisvesting.

Vreemdelingen moeten zelf bewijs leveren dat 
ze in hun thuisland geen onroerend goed bezit-
ten voor ze een sociale woning kunnen huren.

Wie een sociale woning huurt (of een huurpre-
mie ontvangt) en op     arbeidsactieve leeftijd is, 
moet inspanningen doen om werk te vinden.

Betaalbaar 
wonen is een

RECHT

Wil u steeds op de hoogte blijven van al onze standpunten, acties en onze 
strijd voor een beter en Vlaams Vlaanderen? Word dan nu lid!
www.vlaamsbelang.org/lidworden


